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Referat fra fælles brugerrådsmøde d. 10. 

november og Brugerrådsmøde d. 14. 

november. 
Dagsorden: Bilag: Beslutning: 

1.  Godkendelse af referat fra 

den 6. og 12. september. 

 Godkendt. 

2.  Nyt til og fra ledelsen.  Ikke noget. Hanne S er forhindret i at møde op. 

3.  Økonomi? Orientering fra 

Claus. 

 Den 31-10-2022. 52.734,92 på konto.  

En ny kontingentindbetaling (en ny bruger). 

4.  Nytårskur mandag d. 2. 

januar 2023 

 Brugerrådet arrangerer kuren – den kommer til at 

ligne de seneste år. 

5.  Ændre brugerrådets 

vedtægter. 

 

 Brugerrådet arbejder på at ændre i vedtægterne. 

Ændringerne fremlægges til generalforsamlingen. 

§5 - Personalet skal fremover ikke have gaver. Det 

er kun dem, der betaler kontingent, der får gaver. 

§6 – Brugerrådet betaler fremover også kontingent. 

HUSK: der er 3 på valg ulige år – og 2 på valg lige 

år. 

6.  Generalforsamlingen 

mandag d. 30. januar 2023 

kl. 10:00. 

 

 Til orientering. 

Brugerrådet opfordrer til, at man overvejer, om man 

vil stille op til Brugerrådet. Claus vil komme mere 

ind på dette til temadagen d. 16/11. 

7.  Nyt til og fra brugere og 

Team A. 

• Kommer Blækklatten i 

papirform? 

Information om formen - 

hvem der står for artiklerne 

– deadline m.v. 

 

• Information omkring d. 

16/11-22 – temadag? 

 

 

• Bliver der nytårstaffel d. 

2/1-2023? 

Skal der være kåringer? – 

den sjoveste, den frækkeste, 

m.m. - Skal der være vitser? 

 

 

• Er det nødvendigt at spare 

på lyset i gangene – da vi 

har mange svagtseende? 

 

 

 

 

 

 Ja det må i gerne, for den laver i jo i aktivitets-

centertid. Og tænker du gerne må tage det med 

hjem og gøre klar, for I har jo afklaret sammen med 

personalet, hvem der vil med på billederne og ikke.  

Vi må gerne lave Blækklatten i papirform – og 

Claus sætter avisen sammen hjemme (det er han 

den bedste til). Den vil også ligge på AC-klubbens 

hjemmeside.  

Forslag: kun elektronisk avis – eller kun printe til 

dem, der vil gerne vil have den. Claus vil nøjes med 

at printe de højst nødvendige – måske 30 stk. 

  

Ja, se punkt 4. Forslag om at Husorkestret spiller et 

nummer eller to. Flere vil gerne have vitser eller 

kåringer – Brugerrådet tager dette op til næste 

møde. Hvis det skal laves – vil Brugerrådet bede 

om hjælp til dette. Brugerrådet opfordrer team A og 

B til at lave indslag. 

 

Ja det er korrekt, at hver andet lys er slukket på 

gangene. Det er en del af at forsøge at sænke de 

meget høje udgifter vi har til el, samtidigt bakke op 

om den beslutning om at bruge så lidt el som 

muligt, så der forhåbentligt er nok el til alle gennem 

vinteren. Jeg er i tvivl om, hvor mange der er 

udfordret af mindre belysning, så man er meget 

velkomne til at komme forbi mig til en snak.  
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• Evaluering af udeugen 

Blandede tilbagemeldinger 

– godt med udflugter, både 

godt og skidt med andre 

aktiviteter end vi plejer. 

Musikfestival – god dag. 

Det kørte godt – manglede 

ikke noget – også godt med 

pølser. 

Med venlig hilsen Hanne S. 

 

Godt at være sammen på tværs af teams.  

8.  Nyt til og fra brugere og 

Team B. 

1. Team B kunne godt 

tænke sig et 

julearrangement som 

brugerrådet står for 

2. Evt. En tilbagevendende 

fællesdag med jævne 

mellemrum som brugerrådet 

står for 

4. En inspirationsdag teams 

imellem med 3-4 

workshops. 

 Forslag til indhold til temadage: 

Spilledag, noget med billeder, et stort fælles maleri, 

tage til Royal run, som kommer til Herning næste 

år, cykelture. 

Team B ønsker dagene for at få brugerrådet mere 

synlig i hverdagen og for at lære hinanden bedre at 

kende på tværs af teams. 

Forslag til at brugerrådet får en kasket eller en t-

shirt med påtrykt ”brugerrådet”. 

Det drøftes videre på mandag. 

 

Brugerrådet synes ikke, der mangler fællesdage. 

AC har i forvejen en team A fællesdag, en team B 

fællesdag, Brugerrådets fællesdag, en forårs-

udeuge, en efterårs-udeuge og en juleuge. 

Måske kan Brugerrådet stå for at servere grillpølser 

en dag i forårs-udeugen – og sælge vand. 

9.  Brugerråds temadag den 

16. november.  

Er brugerrådet klar til hold 

deres temadag? 

 Brugerrådet er klar. Klokken 10 i AC-køkkenet. 

 

10.  Blomsterhilsner og gaver.  Ingen gaver i denne omgang. 

11.  Næste møde? 

Brugerrådsmøde mandag d. 

30. januar 2023 kl. 13:00. 

  

Husk at tage billeder af brugerrådet! 

12.  Evt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Husorkestret har 25-års jubilæum i 2023. Jesper T. 

har allerede gjort Claus opmærksom på dette. 

 

Birthe ringer til Herning Folkeblad i dag, så hvis 

man gerne vil have Herning Folkeblad hver onsdag, 

kan man henvende sig til Birthe.  

 

Mange er berørte af, at man ikke kan leje 

Gildesalen mere. Claus siger, at ledelsen arbejder 

på, om det kan ændres. Vi skal afvente. Der 

henvises til at kontakte ledelsen ang. dette.  
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Foredrag med: 

 

A) Stine Bjerre Mortensen 

/ Kasper Mortensen 

(TV2 Sporten) 

 

B) Simone Pedersen 

(håndboldspiller fra Ikast) 

 

 

 

 

 

 

C) Foredrag om Ørne 

(Flemming Sanggaard fra 

"Alene i Vildmarken") 

 

 

 

D) B S Christiansen. 

 

E) Jan Gintberg - på tur. 

 

 

 

 

A) Mail er afsendt – med forespørgsel på pris. 

 

 

 

B) Mail er afsendt – med forespørgsel på pris. 

Jonas Dyrborg svarer tilbage – hun vil 

sandsynligvis gerne, men spiller jo EM lige 

nu. Prisen kan evt. blive 50 billetter a’ 50 kr. 

- altså under 3000 kr. 

Vi kan høre klubben ad, om ledsagere må 

komme gratis med.  

 

C) https://silkeborg-

rovfugleshow.dk/da/foredrag/  

- Flemming koster 5000 kr. + kørsel fra 

Silkeborg. 

 

D) https://bschristiansen.dk/foredrag  

 

E) Forslag om at han kommer på Bytoften og 

fortæller om os. Det skal undersøges 

nærmere. 

 

 

Referent: Søren Ø. S. 


